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1.sz. választókerület –Babák Mihály
Köszönöm, hogy ajánlószelvényeik leadá-

sával már eddig is támogattak, és kérem az
október 1-i választáson szavazatukkal is te-
gyék meg ezt, mert az elmúlt 4 évben:

Elõmozdítottam a lakóterületek belsõ köz-
lekedési járdáinak felújítását, és újak építé-
sét is kezdeményeztem

Nagy örömünkre szolgál, hogy a Rákóczi
utat és a parkolókat teljes egészében sike-
rült felújítani.

Lakókörzetünkhöz tartoznak városunk
parkjai / Kossuth tér 1 – 2, Fõ tér/ Ezek a
parkok korábban is rendezettek voltak, de
az elmúlt idõszakban elértük, hogy új és esz-

tétikus padok legyenek a régiek helyén, a régi világítótesteket korszerû,
a tér hangulatába illeszkedõ lámpákra cseréltük, és a növények rendsze-
res öntözése is megoldódott.

Fontosnak tartottam és tartom, hogy a Kossuth téren lévõ játszótér
mindig rendben legyen, az eszközöket folyamatosan javítsák és fessék le.

A lakótömbök között lévõ játszótereket sajnos nem sikerült felújítani,
amint megjelenik erre vonatkozó pályázati kiírás, részt veszünk rajta de
apróbb eszközöket a hozzám eljutott kéréseknek megfelelõen kihelyeztünk.

Rendbe tettük a trafóházakat.
Kerületünkben sok gondot okozott a közvilágítás mûködõképességé-

nek fenntartása, ezért elértük, hogy az elavult égõket korszerûekre cse-
réljük. A lakóterületek belsõ közvilágításának bõvítésére vannak még
igények, amit igyekszünk kielégíteni.

A képviselõtestülettel egyetértésben döntöttünk arról, hogy felújítjuk a
körzetben lévõ mûvelõdési házat, melynek átadása hamarosan megtörténik.

Figyelemmel kísértem az egészségügyi ellátást is, biztosítottuk annak
zavartalanságát, és fejlesztettünk is, hiszen a szakorvosi rendelõk meg-
újultak, új röntgen, labor áll a betegek rendelkezésére; az emeletre pedig
már lifttel is fel lehet jutni.

Szorgalmaztam az orvosi ügyelet fejlesztését, és a védõnõi szolgálat
méltóbb elhelyezését.

Elõsegítettem a szelektív hulladékgyûjtõk elhelyezését.
Giricz Katalin képviselõtársammal kiálltam amellett, hogy a helyi adó-

rendelet módosítása a lakókörzetünkben élõket csak minimális mérték-
ben érintse. Bízom benne, elégedettek munkámmal, ezért kérem Önt, Ked-
ves Olvasó szavazatával támogasson a helyhatósági választásokon, hogy
folytathassam a megkezdett munkát, melyet mindig Önnel és Önért vé-
geztem.

2 sz. választókerület – Giricz Katalin
Az elmúlt négy évben a város pénzügyi

helyzete sajnos nem tette lehetõvé, hogy a
képviselõk képviselõi alappal rendelkezze-
nek, amit saját kerületük javára fordíthattak
volna. Legfontosabb azonban a körzetemben
lévõ lakóterületek ápoltsága, a rendszeres fû-
nyírás, a járdák tisztántartása.

Kisebb felújítások, karbantartási munkák
elvégzése mellett nagy örömömre szolgált,
hogy
– a PHARE Orpheus pályázatból megújult
a Vágóhíd utca
– 2005-ben felülvizsgáltattuk a köztérre és
intézményeinkben elhelyezett játszószere-

ket. A balesetveszélyeseket leszereltettük.
– A Lakótelepi Részönkormányzat pályázatból megújul a „Vásártér”.

Új esztétikus játszótérrel, bitumenes pályával, esztétikus
kandelláberek elhelyezésével remélem az ott lakók nagy örömére fog
szolgálni.

– A Vágóhíd u. – Jókai u. – Dr. Melich J. u. által határolt parkból a
lakók kérésére eltávolítottuk a játszószereket, ott további padok ke-
rülnek elhelyezésre, s ez a park az idõsebbek pihenését fogja szolgál-
ni.

– Tudom, hogy az egyik legnagyobb gond a körzetemben a parkolók
kevés száma. Eddig ideiglenes megoldásokra volt csak lehetõség, de
továbbra is figyelem a pályázati lehetõségeket, hiszen megoldást az
Állomás u., Bajcsy-Zs. u., Ságvári u., Sallai u. szélesítése, parkolók
kialakítása jelentene.

– Babák Mihály polgármester úrral, képviselõtársammal az adórendelet
kialakításánál következetesen kiálltam a mellett, hogy a rendelet mó-

Bemutatkoznak a Polgári Összefogás Szarvasért
Választási Szövetség képviselõjelöltjei

dosítása a lakókörzetemben élõket csak minimális mértékben érintse.
– Továbbra is gond a Szabadság u. nagy forgalma és zajszintje, ennek

megszüntetésére csak az elkerülõ út megépülésével nyílik lehetõség,
de ehhez további összefogásra van szükség.

Bízom benne, hogy elégedettek munkámmal, ezért kérem Önt Kedves
Olvasó, szavazatával támogasson a helyhatósági választásokon, hogy
Önökkel együttmûködve folytathassam megkezdett munkámat, együtt
építsük, szépítsük lakókörnyezetünket!

Találkozzunk szeptember végén az új Vásártéri Lakótelepen épülõ új
játszótér ünnepélyes avatóján

Bizalmukat elõre is köszönöm!

3.sz. választókerület – Lohr Gyula
Kérem, szakítson néhány percet arra, hogy

megismerje a jelenlegi ciklusban végzett
munkámat, és a jövõre vonatkozó terveimet.

Elöljáróban szeretném elmondani, hogy
ebben a választási ciklusban nem volt kép-
viselõi alapunk; nem állt rendelkezésére
egyetlen képviselõnek, így nekem sem olyan
összeg, amit a választókörzetemre fordíthat-
tam volna. Ennek ellenére mindent megtet-
tem azért, hogy a mi körzetünk is fejlõdjön.

Pályázatok segítségével megvalósult fej-
lesztések:
– a Kossuth utcában 38 férõhelyes parkoló
létesítése

– Szárazmalom felújítása, az Ady Endre utca portalanítása, aszfalt bur-
kolatú út építése.

– A Bajcsy-Zsilinszky utcán zárt csapadékvíz-rendszer kiépítése, szi-
lárd útburkolat megépítése

– Régi vágya a szarvasiaknak, hogy komfortosabb piaca legyen a    vá-
rosnak. Elkészült a rendezési terv. Rövidesen a testület jóváhagyja.
Szívesen veszem javaslataikat, véleményüket.

– Ezek a beruházások körzetemben állami támogatással és önerõbõl
valósultak meg.

– Önkormányzati finanszírozás segítségével jött létre a piac környéki
belvízelvezetés. Ez érinti a Somogyi utcát is.

– A belvíz elvezetõ rendszer felújítása megtörtént az orvosi rendelõ
elõtt is az utca mindkét oldalán.

–  A Vasút utcán és a Kossuth utcán gömbkõris, gömbjuhar és gömb-
akác fákat ültettek.

Tagja vagyok a Népjóléti Bizottságnak, melynek tevékenységeként részt
vettem a szociális problémák megoldásában, az egészségügy helyzeté-
nek javításában. A szakorvosi rendelõkben új röntgen, labor áll a betegek
rendelkezésére, ahol az emeletre lifttel juthatnak fel. Szorgalmaztam az
orvosi ügyelet fejlesztését és a védõnõi szolgálat méltóbb elhelyezését.

További feladatomnak tekintem a földes utcák szilárd útburkolattal
történõ ellátását : Betû u., Hoffmann u., Sallai u., Ságvári u., Bajcsy-
Zsilinszky utca. A Sallai és a Ságvári utcák kivitelezési terve már el is
készült. A kivitelezési tervek folyamatban vannak.

Kiemelt fontosságúnak tartom a járdák felújítását is. Bízom benne,
hogy lehetõség nyílik uniós pályázati forrásból is finanszírozni a megva-
lósítandó terveket, amit eddig nem tudtunk igénybe venni.

Szeretném továbbá a Vasút utca és a Deák Ferenc utca sarkánál lévõ
csapadékvíz elvezetõ-rendszer felújítását, valamint a Szabadság utca és
a Vasút utca közötti szakasz útburkolatának felújítását is célkitûzéseim
között szerepeltetni.

Célom a Fürdõ – Piac - Mûvelõdési Ház környékének és a volt SZÁT-
irodaház udvarának   a korszerûsítése. Ezen feladatok megvalósítása ered-
ménye képpen még színesebb belvárosi centrum alakulhat ki.

Terveim között szerepel még a Cigányér melletti tanyások Ipari útra
történõ rácsatlakozásának biztosítása, és az Õrhalmi szõlõk szilárd út-
burkolatának létesítése. Mindent megteszek annak érdekében a Kövizig-
gel és a Vízgazdálkodási Társulattal együttmûködve, hogy új üzemren-
det dolgozzunk ki a Holt-Körösre és az abba torkolló Malomzugi Ci-
gányéri, Kondorosvölgyi belvízi csatornarendszerekre, a szélsõséges idõ-
járás miatt kialakuló belvízveszély megelõzése érdekében.

Fontosnak tartom, hogy a körzetemet érintõ városmellékeken tovább
folytatódjék az erdõ-védõsávok telepítése és szakszerû karbantartása,
kezelése. Ezek az erdõk jóléti erdõk, melyek a város érdekeit szolgálják.

Türelmüket, megértésüket, bizalmukat kérem.
Közösen Önökkel minden célkitûzés megvalósítható, szavazzanak rám,

hogy az elkezdett munkát megvalósíthassuk, hogy a lakókörnyezetünk
tovább épüljön és szépüljön, a külterületeken élõk életminõsége javul-
jon!                             Bizalmukat elõre is köszönöm!


